
Ghizzoni: Unicredit nie musi się spieszyć
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Niedawno konsorcjum z Jamesem Pallottą na czele wykupiło kolejne 9

procent akcji Romy. Kilka tygodni później Unicredit odnowił porozumienie

z większościowym akcjonariuszem. Wywiadu dla Radiocor udzielił dyrektor

banku, Federico Ghizzoni.

 

- Porozumienie nas satysfakcjonuje. Unicredit nie musi się więcej spieszyć z

pozbyciem się udziałów w AS Roma. Klub piłkarski Giallorossich, jeśli będzie dobrze

zarządzany, może dać satysfakcję. Klub ma duży potencjał, jeśli robi własnościowy

stadion. W tym sezonie Roma ma silny zespół, być może silniejszy od Interu -

kończy Ghizzoni, który jest kibicem Nerazzurrich.
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